
 

 

 

У К Р А Ї Н А 

ТУПИЧІВСЬКА СІЛЬСЬКА РАДА 

 
ВИКОНАВЧИЙ   КОМІТЕТ 

 

П Р О Т О К О Л  № 10 

 

15  вересня  2021 року                                                                               с. Тупичів                  
          

                                                                      Розпочато засідання о 10.00 годині 
                                                                      Закінчено засідання о  12.10 годині 
     Із загальної кількості 12 осіб членів виконкому на засіданні присутні 10 осіб: 
Л. Шовкова, Г. Феськовець, Т. Полегенько, Д. Шумар, І. Демиденко,                          
Ю. Силенко, М. Вороний, С. Рись,  Н. Кравець, І Акрент 

Веде засідання виконавчого комітету сільський голова Лариса Шовкова 

Запрошені: лікар загальної практики сімейної медицини ФОП Андрієв Олег 
Олександрович.  
СЛУХАЛИ: сільського голову Ларису Шовкову «Про затвердження 
порядку денного засідання виконавчого комітету» 

На ПОРЯДОК ДЕННИЙ  засідання виконавчого комітету виносяться  такі 
питання:       
1. Про затвердження плану заходів щодо складання проєкту бюджету  
Тупичівської сільської територіальної  громади на 2022 рік 

                                             Інформує: начальник фінансового відділу Н. Кравець 

2.  Про стан підготовки  комунальних закладів бюджетної сфери до роботи в 
осінньо-зимовий період 2021-2022 років.   

                                              Інформує: сільський голова Л. Шовкова 

3. Про  медичне обслуговування населення Тупичівської  громади.  

                                               Інформує: лікар сімейної медицини О. Андрієв 

4. Про затвердження логотипу Тупичівської сільської територіальної громади. 

                                                Інформує: заступник сільського голови Д. Шумар                  

5. Про затвердження акту обстеження зелених насаджень, що підлягають 
видаленню.   

                                                  Інформує: сільський голова Л. Шовкова 

6. Про затвердження  маршрутів шкільних автобусів по підвозу здобувачів 
освіти та вихованців  до закладів освіти Тупичівської сільської ради  
                                                   Інформує: начальник відділу ОКМС І. Акрент 

7. Про надання дозволу ДП «Укрспирт» Ковальовське МПД на вивезення  
твердих екологічно чистих побутових відходів на громадське сміттєзвалище 
села Тупичів. 
                                                    Інформує: сільський голова Л. Шовкова 



8.  Про впорядкування, зміну та присвоєння  поштової адреси на житловий 

будинок  в селі  Великий Листвен. 

                                                    Інформує: секретар виконкому Г. Феськовець 

9. Про виплату допомоги на поховання, за заявою громадян. 

                                                     Інформує: секретар виконкому Г. Феськовець 

10. Про виплату коштів за цільовою програмою «Відшкодування вартості 
проїзду хворих з хронічною нирковою недостатністю на 2021-2023 роки». 

                                                      Інформує: секретар виконкому: Г. Феськовець 

11. Про надання одноразової  матеріальної допомоги за соціальною програмою, 
за заявами громадян. 

                                                       Інформує: секретар виконкому Г. Феськовець 

12. Про хід виконання раніше прийнятих рішень виконкому.                                            
                                                         Інформує: секретар виконкому Г. Феськовець                                                                                         
13. Про порядок денний і план підготовки наступного засідання виконавчого  
комітету Тупичівської  сільської ради. 
                                                                                   Інформує: сільський голова Л. Шовкова 

 

Запропонувала внести до порядку денного зміни доповнивши  питаннями: 
 

14. Про розгляд клопотання директора КЗ «Вихвостівський ліцей», щодо 
безкоштовного харчування учня. 

                                                             Інформує: сільський голова Л. Шовкова 

15. Про затвердження рішення комісії для формування пропозиції стосовно 
потреби щодо спрямування у 2021 році Субвенції з державного бюджету 
місцевим бюджетам. 

                                                              Інформує: сільський голова Л. Шовкова 

Голосували за порядок денний з внесеними змінами 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0, приймається одноголосно.   
      

Після затвердження порядку денного перейшли до розгляду питань: 
1.СЛУХАЛИ: 

             Інформацію начальника фінансового відділу Наталії  Кравець  «Про 
затвердження плану заходів щодо складання проєкту бюджету Тупичівської 
сільської територіальної  громади на 2022 рік».   
ГОЛОСУВАЛИ: прийняти проект рішення за основу і в цілому 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0        

ВИРІШИЛИ: 
              Рішення № 105 «Про затвердження плану заходів щодо складання 
проєкту бюджету Тупичівської сільської територіальної  громади на 2022 рік»   
приймається одноголосно- (додається). 
2.СЛУХАЛИ: 

             Інформацію сільського голови Лариси  Шовкової  «Про стан  підготовки 
комунальних закладів бюджетної сфери  до роботи в осінньо-зимовий період 
2021-2022  років», яка озвучила проблему опалювання приміщень де 
встановлені газові  котли по с. Вихвостів (школа, садок, старостат). Вартість 



газу зростає кожного місяця, але ж  альтернативи заміни газових котлів на 
дров’яні на даний час немає із- за браку коштів.  
ВИСТУПИЛИ: 
            Юрій Силенко –  староста Вихвостівського старостинського округу  

зауважив, що для того, щоб зняти пломби з газових котлів і розпочати роботу 
треба призначити відповідальну особу, яка повинна пройти навчання. 
            Сергій Рись – староста Івашківського старостинського округу 
повідомив, що в системи опалення приміщення старостату є втрата води, 
потрібно обстежувати всю підземну систему опалення і шукати прорив. 
Після тривалого обговорення всіх проблем перейшли до голосування: 
ГОЛОСУВАЛИ: прийняти проект рішення за основу і в цілому 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0        

ВИРІШИЛИ: 
              Рішення № 106 «Про стан  підготовки комунальних закладів бюджетної 
сфери  до роботи в осінньо-зимовий період 2021-2022  років»   приймається 
одноголосно- (додається). 

 

3.СЛУХАЛИ:  
            Інформацію лікаря загальної практики сімейної медицини Олега 
Андрієва «Про  медичне обслуговування населення Тупичівської  громади», 
який проінформував присутніх що в цьому році введена електронна база 
вакцинації  по COVID – 19, вводяться електронні лікарняні, з нового року 
переходять на державне забезпечення ліками хворі на цукровий діабет. 
    Наголосив на необхідності вакцинації:  

- Держава виділяє кошти для придбання вакцини тому, що це буде менш 
затратно чим лікувати хворих від COVID – 19. 

ГОЛОСУВАЛИ: прийняти проект рішення за основу і в цілому 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0 

ВИРІШИЛИ: 
            Рішення № 107 «Про  медичне обслуговування населення Тупичівської  
громади»  приймається  одноголосно - (додається). 

4.СЛУХАЛИ                                                                                                                           

Інформацію заступника сільського голови Дмитра Шумара  «Про затвердження 
логотипу Тупичівської сільської територіальної громади».   
ГОЛОСУВАЛИ: прийняти проект рішення за основу і в цілому 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0 

ВИРІШИЛИ: 
               Рішення № 108 «Про затвердження логотипу Тупичівської сільської 
територіальної громади»  приймається  одноголосно - (додається). 

 

5. СЛУХАЛИ: 
           Інформацію сільського голови Лариси  Шовкової «Про затвердження акту 
обстеження зелених насаджень, що підлягають видаленню»   

ГОЛОСУВАЛИ: прийняти проект рішення за основу і в цілому 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0 

 

 



ВИРІШИЛИ: 
            Рішення № 109  «Про затвердження акту обстеження зелених насаджень, 
що підлягають видаленню»  приймається  одноголосно - (додається). 
 

6.СЛУХАЛИ 

             Інформацію начальника ОКМС Ірини Акрент  «Про затвердження  
маршрутів шкільних автобусів по підвозу здобувачів освіти та вихованців  до 
закладів освіти Тупичівської сільської ради», яка повідомила що підвозу 
потребують 203 особи: 21- вихованці ясла-садка, 182- здобувачі освіти, підвоз 
здійснюють п’ять автобусів. 
ГОЛОСУВАЛИ: прийняти проект рішення за основу і в цілому 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0 

ВИРІШИЛИ: 
          Рішення № 110 «Про затвердження  маршрутів шкільних автобусів по 
підвозу здобувачів освіти та вихованців  до закладів освіти Тупичівської 
сільської ради»  приймається одноголосно – (додається). 

 

7.СЛУХАЛИ 

             Інформацію сільського голови  Лариси Шовкової  «Про надання 
дозволу ДП «Укрспирт» Ковальовське МПД на вивезення твердих екологічно 
чистих побутових відходів на громадське сміттєзвалище села Тупичів» 

ГОЛОСУВАЛИ: прийняти проект рішення за основу і в цілому 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0 

ВИРІШИЛИ: 
          Рішення № 111 «Про надання дозволу ДП «Укрспирт» Ковальовське 
МПД на вивезення твердих екологічно чистих побутових відходів на 
громадське сміттєзвалище села Тупичів»  приймається одноголосно – 

(додається). 

 

8. СЛУХАЛИ: 
           Інформацію керуючої справами (секретаря) виконкому Ганни 
Феськовець  «Про впорядкування, зміну та присвоєння  поштової адреси на 
житловий будинок  в селі  Великий Листвен»  

ГОЛОСУВАЛИ: прийняти проект рішення за основу і в цілому 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0 

ВИРІШИЛИ:       
           Рішення № 112 «Про впорядкування, зміну та присвоєння  поштової 
адреси на житловий будинок  в селі  Великий Листвен»  приймається 
одноголосно – (додається). 
9. СЛУХАЛИ: 
          Інформацію керуючої справами (секретаря) виконкому Ганни Феськовець  
«Про виплату допомоги на поховання, за заявою громадян». 
ГОЛОСУВАЛИ: прийняти проект рішення за основу і в цілому 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0 

ВИРІШИЛИ: 
         Рішення № 113    «Про виплату допомоги на поховання» приймається  
одноголосно- додається. 
 



10.СЛУХАЛИ: 
          Інформацію керуючої справами (секретаря) виконкому Ганни Феськовець          
«Про виплату коштів за цільовою програмою «Відшкодування вартості проїзду 
хворих з хронічною нирковою недостатністю на 2021-2023 роки», яка 
зауважила, що в заяві громадянка Кузьмінська Л.Л. просить відшкодувати 
проїзд за вересень і ІV квартал 2021 року, але ж на перед кошти не 
виплачуються і тому в проекті рішення вказана сума відшкодування коштів на 
проїзд  тільки за вересень місяць. 
ГОЛОСУВАЛИ: прийняти проект рішення за основу і в цілому 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0 

ВИРІШИЛИ: 
            Рішення № 114 «Про виплату коштів за цільовою програмою 
«Відшкодування вартості проїзду хворих з хронічною нирковою недостатністю 
на 2021-2023 роки»  приймається одноголосно -  додається. 
 

11.СЛУХАЛИ: 
          Інформацію керуючої справами (секретаря) виконкому Ганни Феськовець          
«Про надання одноразової  матеріальної допомоги за соціальною програмою, за 
заявами громадян». Надійшло дві заяви- від Сокоренко Тетяни Петрівни про 
надання їй допомоги в зв’язку зі смертю чоловіка від COVID – 19 ; 

-від Ющенко Миколи Миколайовича про надання йому допомоги на лікування. 
ГОЛОСУВАЛИ: прийняти проекти рішень за основу і в цілому 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0 

ВИРІШИЛИ: 
            Рішення № 115 «Про надання  Сокоренко Т. П. одноразової матеріальної 
допомоги»  приймається одноголосно -  додається; 

             Рішення № 116 «Про надання  Ющенку М. М. одноразової допомоги на 

лікування»  приймається одноголосно -  додається 

 

12.СЛУХАЛИ: 
          Інформацію керуючої справами (секретаря) виконкому Ганни Феськовець  

«Про хід виконання раніше прийнятих рішень виконкому». 
В порядку контролю розглядається  рішення виконавчого комітету № 26 від 17 
березня 2021 року «Про дотримання контролю за умовами проживання дітей в 
неблагополучних родинах». Це рішення, в порядку контролю, розглядалося на 
засіданні виконавчого комітету 17 червня. За  період  з червня по вересень 
проведено обстеження 10 сімей і кількість родин, які перебувають в складних 
життєвих обставинах, збільшилася на 1 сім’ю – Таратин Анни Валеріївни, 
жительки с. Вихвостів в якій виховується 1 дитина 2019 р.к. 
ГОЛОСУВАЛИ: прийняти проект рішення за основу і в цілому 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0 

ВИРІШИЛИ: 
            Рішення № 117 «Про хід виконання раніше прийнятих рішень 
виконкому»  приймається одноголосно -  додається. 

 

 
 

 



13.СЛУХАЛИ: 
   Інформацію сільського голови Лариси  Шовкової  «Про порядок денний і 
план підготовки наступного засідання виконавчого  комітету Тупичівської  
сільської ради». 
ГОЛОСУВАЛИ: прийняти проект рішення за основу і в цілому 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0 

ВИРІШИЛИ: 
            Рішення № 118 «Про порядок денний і план підготовки наступного 
засідання виконавчого комітету Тупичівської  сільської ради»  приймається 
одноголосно -  додається. 
 

14.СЛУХАЛИ: 
   Інформацію сільського голови Лариси  Шовкової  «Про розгляд 
клопотання директора КЗ «Вихвостівський ліцей», щодо безкоштовного 
харчування учня». Зачитала клопатання де вказано що учень 6 класу КЗ 
«Вихвостівський ліцей» Ткаченко Данило Геннадійович, дитина напівсирота, 
часто приходить до школи голодним і коштів на харчування, за словами 
мачухи,  родина не має. 
ГОЛОСУВАЛИ: прийняти проект рішення за основу і в цілому 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0 

ВИРІШИЛИ: 
            Рішення № 119 «Про розгляд клопотання директора КЗ «Вихвостівський 
ліцей», щодо безкоштовного харчування учня»  приймається одноголосно -  
додається. 
 

15.СЛУХАЛИ: 
   Інформацію сільського голови Лариси  Шовкової  «Про затвердження 
рішення комісії для формування пропозиції стосовно потреби щодо 
спрямування у 2021 році Субвенції з державного бюджету місцевим 
бюджетам». 
ГОЛОСУВАЛИ: прийняти проект рішення за основу і в цілому 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримався» - 0 

ВИРІШИЛИ: 
            Рішення № 120 «Про затвердження рішення комісії для формування 
пропозиції стосовно потреби щодо спрямування у 2021 році Субвенції з 
державного бюджету місцевим бюджетам»  приймається одноголосно -  
додається. 
 

СЛУХАЛИ:  сільського голову Ларису Шовкову – голову засідання: 
–  Шановні  члени виконкому, порядок денний   засідання  виконавчого 

комітету розглянуто. Дякую всім за активну роботу.  
 

 

 

   Сільський голова                                            Лариса ШОВКОВА 


